

MQ4/MQ5集束连接器专利许可申请渠道说明

Patent License Application Channel of MQ4/MQ5 Cluster Connector

NGMN推荐MQ4/MQ5集束连接器为行业标准

NGMN recommends MQ4/MQ5 cluster connectors as industry standards

2019年8月27日，NGMN宣布推荐华为公司提出的MQ4/MQ5集束射频连接器方案作为5G初期部署的行业标准。作为5G NR尤其是5G天线的关键技术，标准化射频集束射频连接器可以简化运营商的物流，加快上市时间，降低安装成本。

On August 27, 2019, NGMN Alliance announced the conclusion of the cluster connector project, electing Huawei proposed MQ4/MQ5 cluster connector as the recommended industry standard for early 5G deployment. As a key technology of 5G NR in particular for 5G antennas, the RF cluster connector standardization will enable operators to simplify logistics, accelerate time-to-market, and decrease installation costs.

申请渠道/Application Channel

华为欢迎运营商和天线、连接器、线缆等行业内的供应商申请专利许可，共同推动产业的发展。

Huawei welcomes operators and suppliers in the industry, such as antennas, connectors, and cables, to apply for patent licenses to jointly promote the development of the industry.

华为专利许可官方邮箱/Official email address of Huawei's patent license

licensing@huawei.com

专利许可负责人联系邮箱/Contact email address of the patent license owner

ly.zhangyuejun@huawei.com Bin.Tan@huawei.com